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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit rejtegetnek? Kit mentegetnek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sokan – s joggal – tekintenek aggodalommal a kompetenciamérések, illetve a PISA-felmérés hazai
eredményeire. A szövegértéssel kapcsolatos rossz eredmények szerint a funkcionális analfabéták
aránya eléri az egynegyedet. Olcsó poén lenne az ön államtitkárát, Rétvári Bencét is a populáció
ezen  részéhez  sorolni,  de  annak,  hogy  egy  nagyon  egyértelmű  kérdésre  nem  tud  (nem  akar)
válaszolni bizonyára nyomós oka van.

Legutóbb  benyújtott,  K/16924.  sz.  írásbeli  indítványomban  ("Miért  irtóznak  úgy  a
transzparenciától,  mint  patás  ördög a  tömjénfüsttől?")  tettem fel  azt  a  világos  kérdést,  hogy  a
bebukott, egymilliárdos babócsai iskolaprojektre „eddig ki(k)nek, valamint összesen mennyi pénzt
fizettek ki?”.

Államtitkár úr mostani válaszában sem írt semmiféle konkrétumot. Hivatkozott korábbi, K/16542
sz.  válaszára,  abban  pedig  egy még korábbi  –  szintén  minden  érdemi  információt  nélkülöző  –
K/16312 sz. dokumentumra.

Egyelőre zárjuk ki annak lehetőségét, hogy Rétvári államtitkár úr funkcionális analfabéta! Akkor
miért  nem  segítik  egy  ilyen  egyszerű  számadat  közlésével  a  legfőbb  ügyész,  a  Nemzeti
Nyomozóiroda  vagy  éppen  a  NAV  Bűnügyi  Igazgatóságának  munkáját? Mint  az  önök  előtt
bizonyára ismert, ezek a szervezetek egymásnak passzolgatták az ügyet, majd végül tőlem kértek
adatokat… Felteszem a kérdést: hogyan szolgáltassak adatokat, ha önök nem hajlandóak elárulni,
hogy mi a helyzet? Kiknek és mennyit fizettek ki eddig az egymilliárdból a babócsai romhalmazért?

Nem gondolják, hogy ez a titkolózás csak még jobban megalapozza azt a szóbeszédet, amely szerint
nyomós okkal takargatnak valamit, alapos indokkal próbálnak mentegetni valakit? Nem gondolják,



 
hogy  ez  a  banánköztársaságba  illő  magatartás  sokak  szemében  egyet  jelenthet  a  nyílt
bűnpártolással?

A sitthalommá amortizált iskola területén most sem folyik munka, ezért újra kénytelen vagyok azt is
megkérdezni, hogy mikor fogják végre a dél-somogyi diákok birtokba venni a felújított, kibővített
babócsai intézményt.

Várom érdemi válaszát!

2  


